







因為凡祈求的,就得著,尋找的,就尋見,叩門的,就給他開門。 For everyone who asks receives; the one who seeks finds; and to the one who knocks, the door will be opened. 馬太福音 Matthew 7:8

為全人更新營禧告

為弟兄姐妹踴躍參與2/27-2/28全人更新營 及營會中聖靈大大同在 觸摸更新每一個人

Pray for the Renewal Camp happening on 2/27 - 2/28.

Pray for the participation of brothers and sisters in this camp and that the Holy Spirit will be powerfully present during the camp, touching and renewing each person.

教會使命 CHURCH MISSION

我們要去,進入校園與社區 使萬民作主門徒

We shall Go, enter the Campuses & Communities, and make disciples of the people!





上週經文 Last Week Scripture

以弗所書 Ephesians 5:1

所以,你們該效法神, 好像蒙慈愛的兒女一樣。

Follow God's example, therefore, as dearly loved children.



9:1 掃羅仍然向主的門徒口吐威嚇凶煞的話,去見大祭司, 9:2 求文書給大馬士革的各會堂, 若是找着信奉這道的人,無論男女,都准他捆綁帶到耶路撒冷。 9:3 掃羅行路,將到大馬士革,忽然從天上發光,四面照着他; 9:4 他就仆倒在地,聽見有聲音對他說:「掃羅!掃羅!你為甚麼逼迫我?」 9:5 他說:「主啊!你是誰?」主說:「我就是你所逼迫的耶穌。

1 Meanwhile, Saul was still breathing out murderous threats against the Lord's disciples.

He went to the high priest 2 and asked him for letters to the synagogues in Damascus, so that if he found any there who belonged to the Way, whether men or women, he might take them as prisoners to Jerusalem. 3 As he neared Damascus on his journey, suddenly a light from heaven flashed around him. 4 He fell to the ground and heard a voice say to him, "Saul, Saul, why do you persecute me?" 5 "Who are you, Lord?" Saul asked.

"I am Jesus, whom you are persecuting," he replied.

- 9:6 起來!進城去,你所當做的事,必有人告訴你。」
- 9:7 同行的人站在那裏,說不出話來,聽見聲音,卻看不見人。
 - 9:8 掃羅從地上起來,睜開眼睛,竟不能看見甚麼。
 - 有人拉他的手,領他進了大馬士革;
 - 9:9 三日不能看見,也不吃也不喝。
 - 9:10 當下,在大馬士革有一個門徒,名叫亞拿尼亞。
- 主在異象中對他說:「亞拿尼亞。」他說:「主,我在這裏。」
- 1 Meanwhile, Saul was still breathing out murderous threats against the Lord's disciples. He went to the high priest 2 and asked him for letters to the synagogues in Damascus, so that if he found any there who belonged to the Way, whether men or women, he might take them as prisoners to Jerusalem.
- 3 As he neared Damascus on his journey, suddenly a light from heaven flashed around him.
- 4 He fell to the ground and heard a voice say to him, "Saul, Saul, why do you persecute me?" 5 "Who are you, Lord?" Saul asked. "I am Jesus, whom you are persecuting," he replied.

9:11 主對他說:「起來!往直街去,

在猶大的家裏,訪問一個大數人,名叫掃羅。他正禱告,

9:12 又看見了一個人,名叫亞拿尼亞,進來按手在他身上,叫他能看見。」

9:13 亞拿尼亞回答說:

「主啊,我聽見許多人說,這人怎樣在耶路撒冷多多苦害你的聖徒,

9:14 並且他在這裏有從祭司長得來的權柄捆綁一切求告你名的人。」

11 The Lord told him, "Go to the house of Judas on Straight Street and ask for a man from Tarsus named Saul, for he is praying.

12 In a vision he has seen a man named Ananias come and place his hands on him to restore his sight."
13 "Lord," Ananias answered, "I have heard many reports about this man and all the harm
he has done to your holy people in Jerusalem.

14 And he has come here with authority from the chief priests to arrest all who call on your name."

9:15 主對亞拿尼亞說:「你只管去!他是我所受了洗;揀選的器皿,要在外邦人和君王,並以色列人面前宣揚我的名。9:16 我也要指示他,為我的名必須受許多的苦難。」9:17 亞拿尼亞就去了,進入那家,把手按在掃羅身上,說:「兄弟掃羅,在你來的路上向你顯現的主,就是耶穌,打發我來,叫你能看見,又被聖靈充滿。」9:18 掃羅的眼睛上,好像有鱗立刻掉下來,他就能看見。於是起來受了洗;

15 But the Lord said to Ananias, "Go! This man is my chosen instrument to proclaim my name to the Gentiles and their kings and to the people of Israel.

16 I will show him how much he must suffer for my name."

17 Then Ananias went to the house and entered it. Placing his hands on Saul, he said, "Brother Saul, the Lord—Jesus, who appeared to you on the road as you were coming here—has sent me so that you may see again and be filled with the Holy Spirit."

18 Immediately, something like scales fell from Saul's eyes, and he could see again. He got up and was baptized, and after taking some food, he regained his strength.



瞎眼得看見

The Blind Will See

使徒行傳 Acts 9:1-18

高天圓牧師 Pastor Kao



本週經文 This Week Scripture

使徒行傳 Acts 9:17

亞拿尼亞就去了,進入那家,把手按在掃羅身上,說:「兄弟掃羅,在你來的路上向你顯現的主,就是耶穌, 打發我來,叫你能看見,又被聖靈充滿。

Then Ananias went to the house and entered it. Placing his hands on Saul, he said, "Brother Saul, the Lord—Jesus, who appeared to you on the road as you were coming here—has sent me so that you may see again and be filled with the Holy Spirit."





幸福的關鍵

腓立比書 4:11-13

楊右任弟兄 Yu-Jen Yang

愛宴服事 Luncheon service

餐點就饭

餐點就位

國高兒童

2/2 家庭

哈哈猶獅

2/9

叮噹猶獅

from a from and from a Novia are sith Joyce Wynn, erst- a young in an act labeled She's cently.

Ame ope the bas advisor of the classics and the bas a full part; the man of the full part; the most in part; the most full part; the most about 50 in the part; the most full the most of the full the full the most of the full the fu

B ?

預告 Preview



新家人歡迎說明會

12:10-12:55 at 教職員室

報名窗口: 小家長 & 淑敏姐妹

為歡迎新來的弟兄姊妹和朋友,(福音朋友想更認識4C也歡迎) 介紹教會的異象、策略、組織架構、牧養訓練系統等等, 也能夠彼此認識,教會牧者傳道可以有機會認識新的弟兄姊妹和朋友。





勝過黑暗, 邁向自由!

2/27 7:30pm | 浸信會恩惠堂 2/28 9:00am | 全人村108

已開放報名!費用:200元(截止日期:2/20)





第一次來嗎?FIRST TIME HERE? 期待更多認識你,歡迎填寫新家人表單→



我用主的愛真誠來愛你(x2)
With the love of God, I love you genuinely(x2)
因我見你裡面有王的榮美
Because in you, I see the glory of God
我用主的愛真誠來愛你
With the love of God, I love you genuinely

邀請大家去認識 1 位叫不出名字的 弟兄姊妹 或 朋友請樓上的弟兄姊妹下樓來,大家一起來歡迎新朋友

願耶和華賜福給你

願耶和華賜福給你 願耶和華永遠保護你 願耶和華祂的臉光照你 願耶和華賜你平安

願在主裡相會再相會 願在主裡相會再相會 願主的愛永遠在你心懷 願神永遠祝福你們

The Lord bless you and keep you; the Lord make his face shine on you and be gracious to you; the Lord turn his face toward you and give you peace.

